
Zn: Or.0012.10.2018

Protokól Nr 10/2018

z posiedzenia Komisji Spraw Óbyrvatelskich

odbytego w dniu 09 października 2018 roku.

Posiedzenie otworzyła PrzewodniczącaKomisji Maria Domańska i na wstępie

powitałajej członków.

Stwięrdziła olta, ie na stan Komisji 5 członków w posiedzeniu udział bierze 5 co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych óecyzjt.

Lista obecności stanowi zaŁączntknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Komisj i powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Zastępcę Wójta Gminy, Sekretarza Gminy ZdzisŁawa Skibę'

- PrzewodniazącąRady Gminy Annę Pluta,

- Dyrektora PSP w Czermnie Mariannę GraŻynę Michalską,

- Dyrektora PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

- Pracownika ds. oświaty Danutę Leśniewicz,

- Księgową oświaty Halinę Soboń,

Lista obecności stanowi załączt"liknr 2 do niniejszego protokofu.

Do protokoŁu z poprzedniego posiedzenia Komisji odbytego w dniu 2J września

2018 nie zploszono Żadnychuwag t został' otprzyjęty jednogłośnie.

P rz ewo dnicząca Komi sj i zap o znat' a zebr any ch Z prop o no wanym p orz ądki em

posiedzenia, który bezuwagzostil"przyjęty jednogłośnie w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisj i.

3 . Przy1ęcie porządku posiedzenia.

4. Sytuacja finansowa oświaty zatrzy kwartały 2018 roku.

5. Kondycja finansowa służby zdrowlazattzy kwartały 2018 roku.

6. Nagradzanienauczycieli i uczniów za osiągniecia edukacyjne.

7. Podsumowanie pracy Komisji za okres mry.ającej kadencji.

8. Sprawy róŻne i wolnę wnioski.

9 . Zakoficzenie posied zenia.



Porządek posiedzenia stanowi załączntknr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.4.

Na wstępie g}'os zabrał.a księgowa oświaty Halina Soboń, która zapoznała z sytuacją

finansową oświaty zatrzy kwartały 2018 roku.

Plan budżetu Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie na 2018 rok wynosi

3 523 795,68 zł.

Wykonanie budżefu po trzech kwartałach bieŻącego roku wynosi 2 589 524,65 w tym:

- szkoła 1655 674,60

- kl. ..0" 94 5r0,9r

- oddz. gSmnazjalne 672 545,33

. stołówka II2 893,89

- szkolenie nauczycieli 2 676,18

. pozostała dztał.a\nośÓ 51 223,14

Plan budżetu Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnię na 2018 rok wynosi

1 800 988'55 zł.

Wykonanie po trzech kwartałach 2018 roku wynosi I 018 496,0I zt.w tym:

- szkoł'a 960 337,16

- kl. ..0" 60 083,54

- stołówka 48 269,96

- szkolenie nauczycieli 1 547,3I

- pozostil.a óziała|nośÓ 8 258,04

Na zakończenie Pani Halina Soboń udzie|tŁawyjaśnień dotyczących sytuacji

finansowej oświaty po trzech kwartałach bieżącego roku.

Informacja dotyczącatego tematu stanowi załącznlknr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.S.

W zwtązkttz nieobecnoŚcią przedstawicieli Publicznego Zal<ładu opieki Zdrowotnej

Przewodni czącaKomisji odczytał'aprzekazanąna posiedzenie informację o sytuacji

fi nansowej ZakJ ad.,l za tr zy kw artały b i ezące go ro ku.

Przychody z Narodowego FunduszuZdrowl'a wyniosły 807 246,35 zt',pozostil'eprzychody z

wynajmu pomieszczeń to kwota 6 ]97,]6 zł'.

ogółem przychody wyniosły 814 044,II zł'.

' 
Według załoŻonego planu finarrsowego na 2018 rokrzeczywiste przychody zatrzykwartaŁy

wyniosły ]4,60ń.



Koszty zwięane zutrz7rrnaniemPZoZ zatrzy kwańały biezącego roku ogółem wyniosły

160 644,4I stanowi to 69 ,7%o załoionego planu na 2018 rok i j est to:

- amortyzacja środków trwałych 1 972,26

'zuzycie lmateńał'ów, energii elektrycznej, cieplnej, wody/ 42 329,19

- usługi l medyczne' kontraktowe, badania laboratoryjne radiolog|czne, usg, bankowe

telekomunikacyjne, wywóz nieczystoŚci, remonty naprawyl 306 067,33

- podatki i opłaty 5 ó16'00

- wynagrodzęnia 327 126,50

-ubezpieczenia/ Z,{JS, Świadczeniaurlopowe l 70230,75

- pozostałe koszty l ryczałty, szkolenia, ubezp. oC 7 302,38

Zatrzykwartały 2018 roku PZ)Z osiągnął wynik finansowy dodatni w kwocie 53 399,70 zł'.

Przedstawiona informacja stanowi zat'ącznlknr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.6.

Na wstępie kolejnego puŃtu posiedzenia głos zabrała Mirosława Palus Dyrektorka

Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie.

Poinformowil'a ona, Że za osiągnięcia edukacyjne zarówno nauczycie|e jak i uczniowie w tej

p l acówc e są nagr adzani z go dni e z ob ow iązującym Re gul aminem.

W tym temacie gj'os zabrał'a Dyrektorka Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie

Marianna Graiyna Michalska i poinformowała, ie równieżz i w tej placówce nauczyciele i

uczniowie za osiągnięcia edukacyj ne nagradzani są według zasad określonych w

Regulaminie.

Z okĄi Dnia Edukacji Narodowej w roku biezącym w tej szkole zostały przyznanę nagrody

dIa 6 natczycieli oraz 4 pracowników obsługi poinformowała Dyrektor Michalska.

Będąc przy głosie stwierdziła ona, ie wyróiniający się uczniowie za osiągnięcia edukacyjne

oraz sportowe otrzymują nagrody ksiązkowe czy teŻ sprzęt sportowy.

Następnie g!.os zabril'a PrzewodniczącaMaria Domańska' która poinformowaŁaze

tematy dotyczące oświaty omawiane podczas posiedzeń Komisji pozwoliły na Zapoznawanie

się zbteiącym funkcjonowaniem szkół, sytuacją finansowę oraz osiągnięciami uczniów i

nauczycieli.

Na zakończeniepodziękowała ona Dyrektorkom zaldzl'Ń' w posiedzeniach Komisji i

dobrą współpracę w mijającej kadencji.

Ad.pkt.7.

W ko l ej nym punkci e po s i edz eni a P rzewo dn icząca zap o znała zebr any ch ze

sprawozdan iem z pracy Komisj i w okresie mij aj ącej kadencj i.



Komisja odbyła ł'ącznie 47 posiedzeń w Ęrm 10 wspólnychzpozostałymi Komisjami

Rady Gminy, 1 wspólne z Komisja Rewizyjną' 1 wspólne z Komisją Rozwoju

Gospodarc zego i 4 z wyjazdem w teren.

W posiedzeniach oprocz członków Komisji uczestnl.czy|i również: wójt

Gminy, Zastępca Wójta jednocześnie Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy oraz osoby

reforuj 4ce po szcze gó|ne tematy po si edzeń Komi sj i.

W mijającej kadencji Komisja zĄmował.a się między innymi tematyką z zakresu

oświaty, sportu, kultury' ochrony przeciwpoŻarowej, bezrobocia, ładu, porządku i

bezpieczettstwa publicznego, dziaŁa\ności oŚrodka pomocy społecznej' bibliotek i służby

zdrowia.

Będąc przy głosie PrzewodniczącaKomisji podziękowała Wójtowi Gminy i za jego

pośrednictwem pracownikom lJrzęduGminy i podległych jednostek oraz wszystkim którzy

przyczynl'Iisiędorealizacjtzdafi na|eŻącychKomisji.

Podziękowil3onarównież członkom komisji za aktywność i zaangazowanie w prace

Komisji.

Sprawozdanie stanowi załącznIkrrr 6 do niniejszego protokolu.

Na zakończenie głos zabrał' Wójt Henryk Konieczny i podziękował Komisji Za pomoc w

reallzację inwestycji t zamierzenktóre w okresie mijającej kadencji zostały zrealizowarle.

Jak stwierdz1ł. dobrawspółpraca dała wymierne efekty w postaci inwestycji' które będą słuŻyć

mieszkańcom Gminy i nie tylko.

Ad.pkt.8.

Na wstępie głos zabrał' czŁonek Komisji Piotr Gonerka,który poinformował ie

róznorodnośó tematów omawianych na posiedzeniachKomisji ( np. oświata czy

bezpieczeilstwoprzeciwpozarowe) umozliwtŁaposzerzenie zasobu wiadomości natę

tematy.

Wyjazdowe posiedzenia Komisji np. na boiska czy place zabaw w wielu przypadkach

mobilizowały do zadbaniao ich wygląd ( np.wykaszanie czy sprzątanie terenu).

Będąc przy głosie radny Gonerka stwierdził, ie posiedzenia Komisji w mijającej kadencji

były merytoryczfle i owocne.

Ad.pkt.9

W związku ze zrealizowaniem porządku Przewodni aząca Komisji podziękowała

wszystkim za vdział' i zamknęł'a posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.
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